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Москва - Заменик српског премијера и лидер СПС Ивица Дачић је у Москви изјавио да
се Србија никад неће одрећи Косова због чланства у Европској унији.

  

- Уверен сам да ће Србија ступити у ЕУ, јер је наше друштво засновано на европској
цивилизацији. Интеграцијом у ЕУ и политичка и финансијска ситуација Западног
Балкана била би боља и стабилнија. Али, будите уверени да се због тога Србија никада
неће одрећи свог Косова и Метохије, колевке нашег православља, на коме су споменици
наше историје. Нико и никада неће моћи трајно да одвоји Косово од Србије - изјавио је
Ивица Дачић, који је као председник СПС присуствовао конгресу руске партије
Праведна Русија и захвалио председнику и премијеру Русије Дмитрију Медведеву и
Владимиру Путину на подршци коју Москва пружа Београду.

  

- Русија је одувек водила чврсту и принципијелну политику и увек подржавала
територијални интегритет и целовитост наше земље. Велико вам хвала - рекао је Дачић.

  

Обраћајући се делегатима конгреса Праведне Русије и лидеру партије Сергеју
Миронову, српски министар је оценио да су светска финансијска криза и „крах политике
неолибералног капитализма“ отворили простор за „нови социјализам“.

  

- Рађа се нови мултиполарни свет у коме, ми се надамо, више неће бити политике
притисака, диктата и двојних стандарда - оценио је Дачић.

  

(Данас)
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